

**Embassy of India  
Cairo  
\*\*\*\***

**Press Release**

**Subject : 3rd India Tourism Mart (ITM)**

Ministry of Tourism, Government of India, in association with Federation of Associations in Indian Tourism and Hospitality (FAITH), is jointly organizing the 3rd India Tourism Mart from 18th - 20th February, 2021 via virtual platform.

The event will have two new features:

- (i) Attendance by Indian Tour Operators, Wedding Planners, MICE organizers and Corporates to promote Domestic Tourism and Dekho Apna Desh.
- (ii) A knowledge leadership conclave, jointly with Ministry of Tourism & KPMG. This will be open to all tour operators, tourism students, travel media (both print & electronic).

For more details and registration for the event, kindly visit [www.indiatourismmart.in](http://www.indiatourismmart.in) .  
The last date for registration is 09 February 2021.

\*\*\*\*

سفارة الهند  
القاهرة  
\*\*\*\*  
نشرة صحفي

**الموضوع: المعرض الثالث للسياحة الهندية**

تُنظم وزارة السياحة بحكومة الهند، بالتعاون مع اتحاد الجمعيات العاملة في مجال السياحة والضيافة في الهند، المعرض الثالث للسياحة الهندية خلال الفترة من 18 إلى 20 فبراير 2021 عبر منصة افتراضية. يتسم الحدث بميزتين جديدتين هما:

(1) حضور مُنظمي الرحلات السياحية الهندية، ومُنظمي حفلات الزفاف والمعارض والمؤتمرات والشركات بهدف الترويج للسياحة المحلية من خلال حملة "ديخو أبنا ديش".

(2) عقد اجتماع معرفي بالتعاون بين وزارة السياحة و اتحاد الجمعيات العاملة في مجال السياحة والضيافة في الهند. المشاركة في الحدث متاحة لجميع منظمي الرحلات وطلاب السياحة والعاملين في مجال الوسائط الإعلامية (المطبوعة والإلكترونية) المستخدمة في الترويج للسياحة والسفر.

لمزيد من التفاصيل والتسجيل للمشاركة في الحدث، يُرجى زيارة موقع [www.indiatourismmart.in](http://www.indiatourismmart.in). آخر موعد للتسجيل هو 9 فبراير 2021.

\*\*\*\*\*